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Váš dopis zn.:   

Naše značka:  P10-353161/2023  

Vyřizuje linka:  Mgr. Kamila Bílá/327 

V Praze dne: 22. 8. 2023     

    

 

Poskytnutí informace na žádost podle § 14 odst. 5 písm. d) zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném 
přístupu k informacím, ve znění pozdějších předpisů 

 

Městská část Praha 10, Úřad městské části Praha 10, odbor kanceláře starosty, obdržel dne  

29. 7. 2023 Vaši žádost podle zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím, ve znění 
pozdějších předpisů (dále jen ,,InfZ“), o poskytnutí informací, ve znění:  
  

„Vážení,  
obracím se na Vás v souladu s § 51, písm. c) zák. 131/2000 Sb. o hl. m. Praze v kombinaci se zněním 
zákona č. 106/1999 Sb. o svobodném přístupu k informacím, ve znění pozdějších předpisů. 
 

V periodiku Naše Praha ze dne 23. 6. 2023 (viz: https://www.naseoraha.cz/wp- 

content/uploads/2023/06/NP10_ 2023_10_web.pdf) jsem na str. 4 (viz příloha tohoto emailu) 
zaznamenal rozhovor s panem Martinem Valovičem o stěhování ÚMČ Praha 10 do lokality Vinice. 
 

V závěru článku zaznívá následující otázka na pana M. Valoviče: 
Snažíte se stále získat prostředky na pražském magistrátu? 

Odpověď pana M. Valoviče zní: 
Samozřejmě, my ty prostředky hledáme. Jednáme s novým vedením hlavního města a děláme vše pro 
to, abychom prostředky na rekonstrukci sehnali, ale je potřeba se připravit i na scénář, kdy je 
neseženeme. 
 

S ohledem na výše uvedenou odpověď žádám o poskytnutí informací a podkladů: 
1. Kdo za MČ Praha 10 o poskytnutí prostředků na rekonstrukci současné budovy ÚMČ Praha 10 
jednal a jedná. 
2. S kým z nového vedení hlavního města o poskytnutí prostředků na rekonstrukci současné budovy 
ÚMČ Praha 10 dotyčný z bodu 1. jednal/i. 
3. Jak vysoké finanční výše prostředků na rekonstrukci současné budovy ÚMČ Praha 10 se jednání 
týkají. 
4. O jaké formě poskytnutí uvedených prostředků se jedná (bezúročná půjčka, úročená půjčka, dar ze 
strany MHMP ... atp.). 

5. Jaký je časový předpoklad trvání uvedených jednání, resp. termín poskytnutí finančních prostředků 
ze strany MHMP. 



5.1. Předpokládá se zahrnutí diskutované finanční částky nebo její části do rozpočtu MHMP pro rok 
2024? 

6. Co "vše pro získání prostředků na rekonstrukci" bylo vedle jednání s novým vedením hlavního 
města učiněno, jak pan Valovič ve své odpovědi zmiňuje. 
7. Připravují se s ohledem na možnost poskytnutí finančních prostředků ze strany MHMP na 
rekonstrukci budovy radnice "VLASTA" přípravné kroky k zahájení rekonstrukce současné budovy 
ÚMČ Praha 10? 

7.1. Pokud ano, jaké? 

8. Žádám o poskytnutí všech dostupných podkladů z panem Valovičem v textu článku zmíněných 
jednání. 
9. Žádám o poskytnutí všech dostupných podkladů k v textu zmíněnému připravovanému scénáři, 
kdyby se prostředky sehnat nepodařilo. 
9.1. Uvažuje se o prodeji budovy a pozemků kolem současné budovy ÚMČ Praha 10? 

10. Uvažuje povinný subjekt o přípravě relevantního materiálu / zařazení bodu na program zářijového 
jednání zastupitelstva MČ Praha 10? 

10.1. Pokud je odpověď záporná, prosím o odůvodnění proč ne.“. 
 

Vzhledem k tomu, že pro vyřízení Vaší žádosti byla třeba konzultace s ostatními odbory Úřadu 
městské části Praha 10, které měly závažný zájem na rozhodnutí o žádosti, zejména s odborem 

kontroly a komunikace, který v podmínkách zdejšího úřadu poskytuje metodickou pomoc v rámci 
vyřizování žádostí o poskytnutí informací dle InfZ, prodlužil povinný subjekt lhůtu podle § 14 odst. 6 
písm. c) InfZ o 10 dní, tj. do 23. 8. 2023. 
 

V souladu s ustanovením § 14 odst. 5 písm. d) InfZ Vám tímto požadované informace poskytujeme 
v následující formě: elektronicky na vámi uvedený email formou textu tohoto přípisu.  
 

„1. Kdo za MČ Praha 10 o poskytnutí prostředků na rekonstrukci současné budovy ÚMČ Praha 10 
jednal a jedná.“. 

Za městskou část Prahy 10 k poskytnutí prostředků na rekonstrukci současné budovy jednal starosta 
městské části Praha 10 Ing. arch. Martin Valovič a 1. místostarosta městské části Praha 10 Ing. Tomáš 
Pek, S.E.  

 

„2. S kým z nového vedení hlavního města o poskytnutí prostředků na rekonstrukci současné 
budovy ÚMČ Praha 10 dotyčný z bodu 1. jednal/i.“. 

Představitelé městské části Prahy 10 jednali s náměstkem primátora hl. m. Prahy Pavlem 
Vyhnánkem, M.A. a s radním hl. m. Prahy Ing. Zdeňkem Kovaříkem. 

 

 „7. Připravují se s ohledem na možnost poskytnutí finančních prostředků ze strany MHMP na 
rekonstrukci budovy radnice "VLASTA" přípravné kroky k zahájení rekonstrukce současné budovy 
ÚMČ Praha 10? 7.1. Pokud ano, jaké?“. 

Povinný subjekt konstatuje, že dni vypravení tohoto přípisu se nepřipravují kroky k zahájení 
rekonstrukce současné radnice a to k okolnostem nedořešeného financování rekonstrukce radnice.   
 

„9.1. Uvažuje se o prodeji budovy a pozemků kolem současné budovy ÚMČ Praha 10?“. 
O prodeji budovy a pozemků kolem současné budovy ÚMČ Praha 10 se neuvažuje, vyčká se na závěr 
studie ekonomické analýzy. 
 

„10. Uvažuje povinný subjekt o přípravě relevantního materiálu / zařazení bodu na program 
zářijového jednání zastupitelstva MČ Praha 10? 10.1. Pokud je odpověď záporná, prosím o 
odůvodnění proč ne.“. 



O přípravě relevantních materiálů, zařazení bodu na program zářijového jednání Zastupitelstva MČ 
Praha 10 uvažuje. Povinný subjekt současně uvádí, že prostá úvaha není ze své podstaty nijak 

závazná, tj. automaticky nezaručuje, že bude podobný bod zařazen na program jednání ZMČ Praha 
10.    

 

„10.1. Pokud je odpověď záporná, prosím o odůvodnění proč ne.“. 
Jak je uvedeno výše, povinný subjekt uvažuje o zařazení relevantních materiálů na program 

zářijového jednání Zastupitelstva MČ Praha 10.  
 

K otázkám ve znění: 
„3. Jak vysoké finanční výše prostředků na rekonstrukci současné budovy ÚMČ Praha 10 se jednání 
týkají.“ 

„4. O jaké formě poskytnutí uvedených prostředků se jedná (bezúročná půjčka, úročená půjčka, 
dar ze strany MHMP ... atp.).“ 

„5. Jaký je časový předpoklad trvání uvedených jednání, resp. termín poskytnutí finančních 
prostředků ze strany MHMP.“ 

„5.1. Předpokládá se zahrnutí diskutované finanční částky nebo její části do rozpočtu MHMP pro 

rok 2024?“ 

„6. Co "vše pro získání prostředků na rekonstrukci" bylo vedle jednání s novým vedením hlavního 
města učiněno, jak pan Valovič ve své odpovědi zmiňuje.“. 
„8. Žádám o poskytnutí všech dostupných podkladů z panem Valovičem v textu článku zmíněných 
jednání. 
9. Žádám o poskytnutí všech dostupných podkladů k v textu zmíněnému připravovanému scénáři, 
kdyby se prostředky sehnat nepodařilo.“. 
bylo ze strany povinného subjektu vydáno rozhodnutí o odmítnutí části žádosti podle  
§ 15 odst. 1 InfZ ve spojení s § 11b InfZ (požadovanou informací povinný subjekt nedisponuje), které 
Vám zasíláme na adresu Vašeho trvalého pobytu v souladu se zákonem č. 500/2004 Sb., správní řád. 
 

Podle ustanovení § 5 odst. 3 InfZ bude poskytnutá informace zveřejněna způsobem umožňujícím 
dálkový přístup na internetové stránce městské části Praha 10. 
 

 

 

S pozdravem  

 

 

 

 

Mgr. Kamila Bílá 

vedoucí odboru kanceláře starosty     

 

 


